
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Pellucere Technologies 
Frankfurter Strasse 31 
35625 Hüttenberg

Toll Free +491622419152

Интернет www.pellucere.com

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Peter Fuss 

SVP, Business Development; Europe /MENA 

Contact 2. Мистер Corey Thompson 
Senior Vice President 

Contact 3. Мистер Nirmal Simon 
Managing Director 

Contact 4. Миссис Jennifer Rowland 
CFO 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
MoreSun® is a proprietary solar coating and application system that adds an Anti-Reflective (AR) & Anti-Soiling (AS) silica shield to any solar array.

UNMATCHED AR PERFORMANCE

MoreSun® helps solar modules without AR capture more light, increasing energy output from direct axis light by 3.4 to 3.8 percent and total energy
output by up to 4.7† percent!

INDUSTRY-LEADING ANTI-SOILING

Now formulated with Talus Dirt Rejection Technology™, MoreSun's® unique non-adhesive properties prevent the build-up of dirt, dust and other
particulates more effectively than any commercially available Anti-Soiling solution.

LOW-TEMPERATURE FAST-CURE FOR FIELD & FACTORY

MoreSun's® low-temperature curing properties mean it can be applied to retrofit solar arrays in the field or it can be applied in the factory to modules
or the glass.

PATENTED APPLICATOR TECHNOLOGY

Pellucere® Technologies' patented application system ensures that MoreSun® can be applied with maximum transfer efficiency, minimal waste, and
maximum scientific precision.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
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PELLUCERE TECHNOLOGIES® DEVELOPS AND MANUFACTURES ADVANCED OPTICAL COATINGS FOR 
A WIDE RANGE OF ENERGY AND INDUSTRIAL NEEDS

Company Profile of Pellucere Technologies

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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